
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.21.1.2021 

Protokół Nr 130/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 10 czerwca 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:06 zakończenie o godz. 12:10 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda  

- Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł (w zastępstwie Skarbnik 

Powiatu Elżbiety Kulpy) 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda  

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone:  

- Dyrektor PUP w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska (w zastępstwie w posiedzeniu 

uczestniczyła Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława Burkowska) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr Śliwiński 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyła Inspektor ds. 

Oświaty Marta Lebioda) 

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak (nie był obecny na posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie stalowowolskim na lata 2021-2025”. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30 + Praca” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 



Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 

2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji 

osób bezrobotnych na rynku pracy - projekty konkursowe. 

5. Informacja dotycząca wznowienia działalności gospodarczej przez P.H.U. ROTRANS.  

6. Informacja dotycząca oddania w najem pracowni blacharsko – lakierniczej w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dla Zakładu Doskonalenia Zawodowego 

w Rzeszowie, Al. Józefa Piłsudskiego 2.  

7. Opinia dotycząca wniosku p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli 

o  wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza światłowodowego do Muzeum COP 

zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych przy ul. Hutniczej w Stalowej 

Woli. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 

zamiaru podjęcia przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie miasta 

Stalowa Wola.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw pani 

Agacie Krzek dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem 

Cyfryzacji.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa panu 

Mariuszowi Potaszowi dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli do podpisania 

porozumienia w ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu 

Pawłowi Ciołkoszowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna 

z Ministrem Cyfryzacji.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu 

Włodzimierzowi Smutkowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna 

z  Ministrem Cyfryzacji.   

13. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury  w sprawie dofinansowania wydania 

albumu z okazji jubileuszu 35. lecia działalności Chóru Kameralnego. 

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 



kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest (Radomyśl nad Sanem).  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest (Bojanów).  

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest (Bojanów).  

17. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

o  zabezpieczenie i przekazanie na konto szkoły środków finansowych na wykonanie 

„Remontu instalacji elektrycznej i teletechnicznej oraz częściowe szpachlowanie 

i  malowanie sal i korytarza na I piętrze w budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli przy ul. Hutniczej 17 – Etap II”.  

18. Wniosek Wójta Gminy Pysznica o udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Pysznica 

na  dofinansowanie zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej.  

19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok.  

20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2021 roku.  

21. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego 

zabezpieczenie spłaty kredytu.  

22. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 - 2035 

przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

23. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do 

porządku obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

16  czerwca 2021 r. punktów:  



1. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu 

promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie 

stalowowolskim na lata 2021-2025”. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji 

projektu pn. „30 + Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 

7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy - projekty konkursowe. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na  2021 rok.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku.  

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, 

stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu.  

6. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 - 2035 

przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

24. Przyjęcie Protokołu Nr 129/2021 z dnia 27 maja 2021 r. 

25. Wolne wnioski.  

26. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 130. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu promocji zatrudnienia 

oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie stalowowolskim na lata 2021-2025”.  

Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława Burkowska oznajmiła, że „Program promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie stalowowolskim 

na  lata  2021- 2025” został opracowany przez pracowników PUP w Stalowej Woli. 

Poinformowała, że opracowanie „Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego 



rynku pracy w powiecie stalowowolskim na lata 2021-2025” jest wykonaniem obowiązku 

wynikającego z  art. 9 ust. 1 pkt 1 ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy (tekst 

jednolity Dz. U. z 2020 r. poz. 1409 z późn. zm.), zgodnie z którym samorząd powiatu opracowuje 

i realizuje powiatowy program promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy 

stanowiący część powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych. Pani Mirosława 

Burkowska oznajmiła również, że program powstał w oparciu o analizę sytuacji w powiecie 

stalowowolskim w takich sferach jak: demografia, edukacja, gospodarka i bezrobocie, która 

pozwoliła zidentyfikować obszary problemowe występujące na lokalnym rynku pracy oraz 

wyznaczyć cele strategiczne i szczegółowe do osiągnięcia w latach 2021-2025. Oznajmiła 

ponadto, że zaproponowane działania mają przyczynić się do kreowania spójnej i efektywnej 

polityki rynku pracy oraz przyczynić się do poprawy sytuacji. Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej 

Woli poinformowała, że zakres omawianego programu obejmuje 5 fundamentalnych celów 

strategicznych, które realizowane będą w perspektywie lat 2021-2025. Cele te są następujące: 

zwiększenie poziomu zatrudnienia; przeciwdziałanie bezrobociu; zwiększenie zakresu 

współpracy Powiatowego Urzędu Pracy z lokalnymi partnerami; edukacja dostosowana do 

potrzeb rynku pracy; doskonalenie instytucjonalnej obsługi rynku pracy. Pani Mirosława 

Burkowska oznajmiła, że wyżej wymienione działania będą realizowane przez PUP w Stalowej 

Woli oraz przez partnerów. Powiedziała, że omawiany program będzie monitorowany w okresach 

rocznych. Powiedziała również, że jeśli będą występowały istotne zmiany na rynku pracy, 

to  omawiany program będzie mógł być aktualizowany. Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił uwagę, 

że liczba mieszkańców Powiatu Stalowowolskiego z roku na rok  będzie się zmniejszała, 

w  związku z czym  można stwierdzić, że problemem będzie nie tyle niemożność znalezienia pracy, 

co niedobór pracowników na lokalnym rynku pracy. Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli 

Mirosława Burkowska potwierdziła uwagę Pana Starosty. Powiedziała również, że z prognoz 

dotyczących rynku pracy wynika również, że będzie istniał problem dopasowania kwalifikacji 

osób, które poszukują zatrudnienia. Dodała, że problem ten ma miejsce już obecnie. Powiedziała 

ponadto, że wystąpi także problem mający związek ze zmianami związanymi z kolejną rewolucją 

przemysłową, która obecnie ma miejsce i spowoduje, że kompetencje osób poszukujących 

zatrudnienia będą musiały być inne niż dotychczas. Pani Mirosława Burkowska oznajmiła, że 

działania przewidziane w „Programie promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku 

pracy w powiecie stalowowolskim na lata 2021-2025” będą kierowane do tych grup osób, które 

będą wymagały wsparcia w celu podjęcia zatrudnienia. Oznajmiła również, że działania 

przewidziane w tym programie będą służyły także zabezpieczeniu potrzeby pracodawcy. Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.                                                         

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/857/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 



Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 

lokalnego rynku pracy w powiecie stalowowolskim na lata 2021-2025”.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu 

pn.  „30  +  Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 

7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy - projekty konkursowe.  

Zastępca Dyrektora PUP w Stalowej Woli Mirosława Burkowska poinformowała, że Powiatowy 

Urząd Pracy w Stalowej Woli w odpowiedzi na ogłoszony przez Wojewódzki Urząd Pracy 

w  Rzeszowie konkurs zamknięty w dniu 11.12.2020 r. złożył wniosek o dofinansowanie projektu 

pn. „30 + Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 

2014 – 2020 Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób 

bezrobotnych na rynku pracy - projekty konkursowe. Oznajmiła, że warunkiem rozpoczęcia działań 

w ramach wyżej wymienionego projektu jest podjęcie przez Radę Powiatu Stalowowolskiego 

uchwały zatwierdzającej realizację projektu. Pani Mirosława Burkowska oznajmiła również, 

że  grupę docelową wyżej wymienionego projektu stanowić będą osoby powyżej 29 roku życia 

(tj.  od  dnia 30 urodzin), bez pracy, zarejestrowane w Powiatowym Urzędzie Pracy w Stalowej 

Woli jako bezrobotne, należące do co najmniej jednej z  następujących grup: osoby długotrwale 

bezrobotne; kobiety; osoby z niepełnosprawnościami; osoby o niskich kwalifikacjach 

zawodowych; osoby w  wieku 50 lat i więcej. Pani Mirosława Burkowska poinformowała, że 

wartość projektu wynosi 1.364.002,80 zł. Poinformowała również, że wymagany wkład własny w 

wysokości 68.400,00 zł poniesiony zostanie ze środków Funduszu Pracy z limitu na 2022 rok. 

Poinformowała także, że  planowany termin realizacji projektu będzie miał miejsce od 

sierpnia  2021r.  do  stycznia  2023  r. Ponadto oznajmiła, że w ramach projektu zaplanowano 

objąć wsparciem 100 osób. Oznajmiła również, że w ramach projektu realizowane będą 

instrumenty rynku pracy określone w ustawie o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy 

tj.: poradnictwo zawodowe, staże, prace interwencyjne. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać jakieś pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/858/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „30 + Praca” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 

Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 



VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy - 

projekty konkursowe.  

Ad. 5. Informacja dotycząca wznowienia działalności gospodarczej przez P.H.U. ROTRANS.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że firma ROTRANS na podstawie uchwały 

Zarządu Powiatu Nr 93/625/2020 z dnia 17.09.2020 roku została zwolniona z czynszu 

do  momentu wznowienia przez nią działalności gospodarczej. Pani Naczelnik oznajmiła, 

że  Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli poinformował Zarząd Powiatu o wznowieniu 

od  dnia 1 czerwca 2021 r. działalności gospodarczej przez P.H.U. ROTRANS, która w Zespole Szkół 

Nr 2 w Stalowej Woli wynajmuje pomieszczenie biurowe o powierzchni 11,5 m2 (wraz z dostępem 

do mediów tj. energii elektrycznej, sieci wodociągowej i kanalizacji, c.o.) w celu prowadzenia 

kursów nauki jazdy. Pani Naczelnik oznajmiła również, że miesięczna kwota najmu wynosi 

752,29  zł netto (925,32 zł brutto). Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, 

czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane.  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą wznowienia działalności gospodarczej przez P.H.U. 

ROTRANS. 

Ad. 6. Informacja dotycząca oddania w najem pracowni blacharsko – lakierniczej 

w  Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dla Zakładu Doskonalenia Zawodowego 

w Rzeszowie, Al.  Józefa Piłsudskiego 2.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli poinformował Zarząd Powiatu o oddaniu w najem pracowni 

blacharsko  –  lakierniczej dla Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Rzeszowie, Al. Józefa 

Piłsudskiego 2, w terminie 14 czerwca 2021 r. – 29 czerwca 2021 r. w celu przeprowadzenia zajęć 

praktycznych z zakresu kursu blacharz – lakiernik. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, 

że  ilość godzin dydaktycznych kursu wynosić będzie 93 (po 45 min.). Pani Naczelnik 

poinformowała również, że koszt wynajmu za 1 godzinę lekcyjną wynosić będzie 25 złotych. 

Poinformowała także, że łączna odpłatność za najem pracowni wyniesie 1 890,24 zł netto 

(2 325  zł brutto).  

Zarząd Powiatu przyjął informację dotyczącą oddania w najem pracowni blacharsko – lakierniczej 

w  Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dla Zakładu Doskonalenia Zawodowego 

w Rzeszowie, Al.  Józefa Piłsudskiego 2.  

 

 

 

 



Ad. 7. Opinia dotycząca wniosku p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli 

o  wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza światłowodowego do Muzeum COP 

zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych przy ul. Hutniczej w Stalowej 

Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego 

w  Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza 

światłowodowego do Muzeum COP zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych 

przy ul. Hutniczej w Stalowej Woli. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, 

że  proponowana trasa przebiegu przyłącza światłowodu prowadzi przez działkę 

o  nr  ew.  34/3  –  stanowiącą własność Powiatu Stalowowolskiego, będącą w trwałym zarządzie 

Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, że Wydział IMP 

wspólnie z  Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli negatywnie opiniuje wyżej wymieniony 

wniosek ze względu na to, że zaproponowany przebieg trasy w znacznym stopniu ingeruje 

w  działkę 34/3. Pani Naczelnik wyraziła opinię, że Muzeum Regionalne w Stalowej Woli powinno 

poprowadzić przyłącze światłowodowe do Muzeum COP inną drogą, np. od studzienki 

w  okolicach Politechniki Rzeszowskiej. Pani Naczelnik stwierdziła, że władze Powiatu 

Stalowowolskiego nie powinny być przeciwne wykonaniu przyłącza światłowodowego do 

Muzeum COP, natomiast trasa przebiegu tego przyłącza światłowodowego, która została 

zaproponowana przez Muzeum Regionalne w Stalowej Woli nie została wyznaczona 

w  odpowiedni sposób. Zaproponowała, aby Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na zaproponowaną 

przez Muzeum Regionalne w Stalowej Woli trasę przebiegu przyłącza światłowodowego. 

Oznajmiła, że zasugeruje kierownictwu Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli, aby omawiane 

przyłącze światłowodowe zostało poprowadzone inną trasą. Radny Andrzej Gargaś zapytał, 

czy  istnieje możliwość poprowadzenia alternatywnej trasy przebiegu przyłącza 

światłowodowego do Muzeum COP? Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby władze 

Powiatu Stalowowolskiego zaproponowały alternatywny przebieg trasy omawianego przyłącza 

światłowodowego. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach odpowiedziała, że nie wiadomo którą 

studzienkę, od której miałaby rozpoczynać się inna niż już zaproponowana przez Muzeum 

Regionalne w Stalowej Woli trasa omawianego przyłącza światłowodowego wskaże Muzeum 

Regionalnemu dostawca światłowodu. Pani Naczelnik powiedziała, że przez działkę 

o  nr  ew.  34/3, stanowiącą własność Powiatu Stalowowolskiego i znajdującą się w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli, poprowadzona została już kanalizacja i przyłącz 

energetyczny, co obniża wartość działki. Pani Naczelnik powiedziała, że nie wie, jakie 

przedsięwzięcia Powiat Stalowowolski będzie planował zrealizować na terenie działki 

o  nr  ew.  34/3. Pani Naczelnik zaproponowała, że wystąpi do Muzeum Regionalnego w Stalowej 

Woli z prośbą o zaproponowanie innej trasy przyłącza światłowodowego do Muzeum COP, 



jednocześnie informując Muzeum Regionalne, że Powiat Stalowowolski nie jest przeciwny 

wykonaniu przyłącza światłowodowego do Muzeum COP. Starosta Janusz Zarzeczny z aprobatą 

odniósł się do propozycji Pani Naczelnik. Pan Starosta poprosił Naczelnik Wydziału IMP Alicję 

Mach o zwrócenie się do Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli z prośbą o zaproponowanie innej 

trasy przebiegu omawianego przyłącza światłowodowego niż ta, która została już 

zaproponowana przez Muzeum Regionalne i uzgodnienie przebiegu nowo zaproponowanej trasy 

z władzami Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

wyrażeniem negatywnej opinii dotyczącej wniosku p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego 

w  Stalowej Woli o  wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza światłowodowego do  Muzeum COP 

zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych przy ul.  Hutniczej w Stalowej Woli 

i  nad jednoczesnym podjęciem decyzji o zwróceniu się do p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego 

w Stalowej Woli z prośbą o zaproponowanie innej trasy, którą zostałoby poprowadzone przyłącze 

światłowodowe do Muzeum COP zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych 

przy ul. Hutniczej w Stalowej Woli i która zostanie uzgodniona z władzami Powiatu 

Stalowowolskiego. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu wyraził negatywną opinię dotyczącą wniosku p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na wykonanie przyłącza światłowodowego do Muzeum COP 

zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych przy ul. Hutniczej w Stalowej Woli i 

podjął decyzję o zwróceniu się do p.o. Dyrektora Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli z prośbą o 

zaproponowanie innej trasy, którą zostałoby poprowadzone przyłącze światłowodowe do Muzeum 

COP zlokalizowanego w dawnym budynku warsztatów szkolnych przy ul. Hutniczej w Stalowej Woli 

i która zostanie uzgodniona z władzami Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zajęcia stanowiska 

dotyczącego zamiaru podjęcia przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały 

w  sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej 

na  terenie miasta Stalowa Wola.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że w związku z wybudowaniem i oddaniem 

do  użytkowania obwodnicy miast Nisko i Stalowa Wola, w trybie art. 10 ust. 5 ustawy o drogach 

publicznych odcinek drogi krajowej nr 77 (ul. Energetyków, ul. Staszica i Al. Jana Pawła II) 

zastąpiony nowo wybudowanym odcinkiem drogi z chwilą oddania go do użytkowania zostaje 

pozbawiony dotychczasowej kategorii i zaliczony do kategorii drogi wojewódzkiej. Następnie 

Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że Zarząd Województwa Podkarpackiego skorzystał 

z możliwości tzw. trybu kaskadowego przekazywania dróg określonego w ustawie o drogach 

publicznych, i  podjął działania na rzecz przekazania wyżej wymienionego odcinka drogi krajowej, 

który został zaliczony do kategorii drogi wojewódzkiej Powiatowi Stalowowolskiemu. Pani 

Naczelnik poinformowała również, że Zarząd Województwa Podkarpackiego poinformował 



Zarząd Powiatu Stalowowolskiego o zamiarze podjęcia przez Sejmik Województwa 

Podkarpackiego uchwały o  pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi 

wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola. Pani Naczelnik poinformowała również, że Zarząd 

Województwa Podkarpackiego działając na podstawie art. 10 ust. 5b ustawy o drogach 

publicznych poinformował Zarząd Powiatu Stalowowolskiego o zamiarze podjęcia wyżej 

wymienionej uchwały, co najmniej na 30 dni przed jej podjęciem. Pani Naczelnik sprecyzowała, 

że chodzi o odcinek drogi od skrzyżowania z ul. KEN do granicy miast Stalowej Woli i Niska, 

natomiast odcinek od skrzyżowania z ul. KEN do skrzyżowania z ul. Chopina ma pozostać drogą 

wojewódzką i jest przewidziany pod przyszły ciąg drogi wojewódzkiej 871. Wyjaśniła, że w ciągu 

30 dni od zawiadomienia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o zamiarze podjęcia przez Sejmik 

Województwa Podkarpackiego uchwały o  pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej odcinka 

drogi wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola, Sejmik Województwa Podkarpackiego ma 

prawo podjąć tą uchwałę, a jej podjęcie poskutkowałoby przejęciem omawianego odcinka drogi 

przez Powiat Stalowowolski. Dodała, że zgodnie z ustawą o drogach publicznych, Zarząd Powiatu 

nie musi wyrażać opinii w omawianej sprawie. Pani Naczelnik oznajmiła, że podległy jej wydział, 

w porozumieniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotrem Śliwińskim 

i  Starostą Januszem Zarzecznym, stwierdził, że nie należy wyrażać zgody na pozbawienie przez 

samorząd Województwa Podkarpackiego omawianego odcinka drogi wojewódzkiej kategorii 

drogi wojewódzkiej. Poinformowała również, że po przeanalizowaniu wszystkich argumentów za 

i przeciw, a przede wszystkim wyroków Sądów Administracyjnych w sprawach podobnych do 

omawianej, Wydział IMP, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli i Pan Starosta 

stwierdzili, że projekt uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego ma nieprawidłowe 

uzasadnienie, ponieważ samorząd Województwa Podkarpackiego mógłby przekazać Powiatowi 

Stalowowolskiemu drogę wojewódzką, gdyby droga ta nie spełniała definicji drogi wojewódzkiej 

określonej w art. 6 ust. 1 ustawy o drogach publicznych. Pani Naczelnik wyjaśniła, że ustawa 

ta  zawiera zapis o tym, że droga wojewódzka stanowi połączenie pomiędzy miastami, 

a  omawiana droga wojewódzka łączy Stalową Wolę i Nisko. Oznajmiła, że Sejmik Województwa 

Podkarpackiego w uzasadnieniu do projektu uchwały o  pozbawieniu kategorii drogi 

wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola  stwierdził jedynie, 

że „zasada prawidłowego kształtowania sieci dróg publicznych nakazuje, aby drogi danej 

kategorii zaczynały się i kończyły na drogach, co najmniej tej samej kategorii”. Pani Naczelnik 

wyjaśniła, że w stosownej ustawie nie ma takiego zapisu, natomiast omawiany odcinek drogi 

wojewódzkiej łączy się od strony Rozwadowa z drogą wojewódzką (drogą z tej samej kategorii), 

a od strony Niska obecnie łączy się z droga krajową. Pani Naczelnik poinformowała, 

że  w  uzasadnieniu do projektu uchwały o  pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej odcinka 

drogi wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola powinna zostać zawarta również kwestia 



dotycząca tzw. przesłanki proporcjonalności. Wyjaśniła, że tzw. przesłanka proporcjonalności 

dotyczy tego, że Sejmik Województwa może w drodze uchwały pozbawić kategorii drogi 

wojewódzkiej odcinek drogi wojewódzkiej o proporcjonalnej długości do odcinka nowo 

wybudowanej drogi krajowej. Oznajmiła, że w uzasadnieniu do projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego o  pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi 

wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola brak jest kwestii dotyczącej przesłanki 

proporcjonalności. Pani Naczelnik Alicja Mach stwierdziła, że omawiany odcinek drogi 

wojewódzkiej, w opinii Wydziału IMP nadal spełnia definicję drogi wojewódzkiej określoną 

w  ustawie o drogach publicznych. Poinformowała ponadto, że zgodnie z wyrokami sądów 

administracyjnych rozstrzygnięcia podejmowane przez właściwe organy nie powinny mieć 

charakteru arbitralnego i nie powinny powodować przekazywania „w dół” dróg niechcianych, 

aby  uniknąć wydatków związanych z ich utrzymaniem. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie.  Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/859/2021 w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 

zamiaru podjęcia przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola.  

Ad. 9, 10, 11, 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictw pani Agacie Krzek dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w ramach programu 

mLegitymacja szkolna z  Ministrem Cyfryzacji, Uchwała Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa panu Mariuszowi Potaszowi 

dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Stalowej Woli do podpisania porozumienia w ramach programu 

mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji, Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu Pawłowi Ciołkoszowi dyrektorowi Zespołu 

Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w  Stalowej Woli do podpisania porozumień 

w  ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji oraz Uchwała Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu Włodzimierzowi 

Smutkowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w  Stalowej Woli 

do  podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z  Ministrem 

Cyfryzacji.  

Inspektor ds. Oświaty Marta Lebioda oznajmiła, że dyrektorzy Zespołu Szkół 

Nr  1  im. gen. Władysława Sikorskiego w  Stalowej Woli, Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

I  Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, Zespołu Szkół 

Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w  Stalowej Woli oraz Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w  Stalowej Woli zwrócili się z prośbą o udzielenie pełnomocnictw do podpisania 



porozumień dotyczących wykorzystywania systemu teleinformatycznego i publicznej aplikacji 

mobilnej w celu wydawania mLegitymacji szkolnej. Pani Marta Lebioda poinformowała, 

że  mLegitymacja to pełnoprawny, bezpieczny, elektroniczny dokument w smartfonie, 

poświadczający wszystkie uprawnienia uczniów. Poinformowała również, że projekt 

mLegitymacja realizowany jest bezpłatnie przez Ministerstwo Cyfryzacji we współpracy 

z Naukową i  Akademicką Siecią Komputerową – Państwowym Instytutem Badawczym. 

Oznajmiła, że przedmiotem porozumienia jest określenie zasad współpracy przy wydawaniu 

mLegitymacji szkolnej w celu umożliwienia uczniom korzystania z wyżej wymienionej aplikacji. 

Poinformowała, że zgłoszenia szkoły do projektu mLegitymacja dokonuje dyrektor szkoły 

w  formularzu zgłoszeniowym poprzez stronę Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej  i założenie konta 

w portalu Moje OSE, skąd będzie mógł pobrać dokumenty. Poinformowała również, że dodatkowo 

do formularza zgłoszeniowego dyrektor szkoły załącza dokument potwierdzający objęcie funkcji 

dyrektora szkoły wraz z okresem kadencji oraz wspomniane wcześniej pełnomocnictwa. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictw pani Agacie Krzek dyrektorowi Zespołu 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w  Stalowej Woli do podpisania porozumień 

w  ramach programu mLegitymacja szkolna z  Ministrem Cyfryzacji, uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa panu Mariuszowi Potaszowi 

dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli do podpisania porozumienia w ramach programu mLegitymacja 

szkolna z Ministrem Cyfryzacji, uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictw panu Pawłowi Ciołkoszowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla 

Jana  III  Sobieskiego w  Stalowej Woli do podpisania porozumień w  ramach programu 

mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji oraz uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu Włodzimierzowi Smutkowi dyrektorowi Zespołu 

Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w  Stalowej Woli do  podpisania porozumień w ramach 

programu mLegitymacja szkolna z  Ministrem Cyfryzacji. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/860/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictw pani Agacie 

Krzek dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

do  podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji, 

uchwałę Nr 130/861/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa panu Mariuszowi Potaszowi 

dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli do podpisania porozumienia w ramach programu mLegitymacja 

szkolna z Ministrem Cyfryzacji, uchwałę Nr 130/862/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictw 

panu Pawłowi Ciołkoszowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 



Woli do podpisania porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji 

oraz uchwałę Nr 130/863/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictw panu Włodzimierzowi 

Smutkowi dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli do podpisania 

porozumień w ramach programu mLegitymacja szkolna z Ministrem Cyfryzacji.   

Ad. 13. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury  w sprawie dofinansowania wydania 

albumu z okazji jubileuszu 35. lecia działalności Chóru Kameralnego.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

w  Stalowej Woli zwrócił się do Starosty Stalowowolskiego z wnioskiem w sprawie 

dofinansowania, w kwocie 4 tys. zł ,wydania jubileuszowego albumu z okazji 35. Lecia działalności 

Chóru Kameralnego. Pan Naczelnik oznajmił, że w ciągu 35 lat działalności Chór Kameralny 

wystąpił ponad 800 razy w koncertach a capella, widowiskach muzycznych, spektaklach 

teatralnych i koncertach wokalno – instrumentalnych zarówno w Polsce, jak i podczas 

41  zagranicznych podróży koncertowych do kilkunastu krajów Europy, Azji, Ameryki Północnej 

oraz Południowej. Powiedział, że Wydział PKZ skłania się ku temu, aby dofinansować wydanie 

wyżej wymienionego albumu jubileuszowego kwotą 4 tys. zł. Oznajmił, że po wydaniu albumu 

jubileuszowego 50 sztuk tego albumu zostanie przekazanych na rzecz Starostwa Powiatowego 

do  wykorzystania w celach promocyjnych. Naczelnik Wydziału PKZ oznajmił, że Powiat 

Stalowowolski posiada w swoim budżecie niewykorzystane środki finansowe, które mają zostać 

przeznaczone na kulturę. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli  w sprawie 

dofinansowania wydania albumu z okazji jubileuszu 35. lecia działalności Chóru Kameralnego i 

nad dofinansowaniem wydania wyżej wymienionego albumu jubileuszowego kwotą 4 tys. zł. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej 

Woli  w sprawie dofinansowania wydania albumu z okazji jubileuszu 35. lecia działalności Chóru 

Kameralnego i postanowił dofinansować wydanie wyżej wymienionego albumu jubileuszowego 

kwotą 4 tys. zł.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest (Radomyśl nad Sanem).  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 



usuwaniem i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/864/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest (Bojanów).  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/865/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest (Bojanów).  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/866/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

 



Ad. 17. Prośba Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli o  zabezpieczenie i przekazanie na konto szkoły środków finansowych na wykonanie 

„Remontu instalacji elektrycznej i teletechnicznej oraz częściowe szpachlowanie 

i  malowanie sal i korytarza na I piętrze w budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli przy ul. Hutniczej 17 – Etap II”.  

Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że w ubiegłym roku wykonany został remont na II piętrze 

budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. Pan Starosta 

poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. Gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

zwróciła się z prośbą o zabezpieczenie i przekazanie na konto szkoły środków finansowych 

na  wykonanie „Remontu instalacji elektrycznej i teletechnicznej oraz częściowe szpachlowanie 

i  malowanie sal i korytarza na I piętrze w budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Wł. Sikorskiego 

w  Stalowej Woli przy ul. Hutniczej 17  - Etap II”. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników 

posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził 

głosowanie nad rozpatrzeniem prośby Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli o  zabezpieczenie i przekazanie na konto szkoły środków 

finansowych na wykonanie „Remontu instalacji elektrycznej i teletechnicznej oraz częściowe 

szpachlowanie i  malowanie sal i korytarza na I piętrze w budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli przy ul.  Hutniczej  17  –  Etap  II”. Głosy: za – 5, 

przeciw  – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli o  zabezpieczenie i przekazanie na konto szkoły środków finansowych 

na wykonanie „Remontu instalacji elektrycznej i teletechnicznej oraz częściowe szpachlowanie 

i  malowanie sal i korytarza na I piętrze w budynku Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli przy ul.  Hutniczej  17  –  Etap  II”.  

Ad. 18. Wniosek Wójta Gminy Pysznica o udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Pysznica 

na  dofinansowanie zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że Wójt Gminy Pysznica zwrócił się z prośbą 

o  udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Pysznica w wysokości 50 000 złotych na zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Studzieńcu. 

Pan  Starosta poinformował również, że całkowity koszt zakupu wyżej wymienionego średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego wynosi około 865 000,00 złotych. Poinformował, że  środki 

pozyskane na zakup omawianego samochodu będące środkami finansowymi Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wynoszą 180 000 złotych. Poinformował 

też, że  środki pozyskane na zakup omawianego samochodu stanowiące dotację budżetową 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji wynoszą 335 000 złotych. Poinformował 



ponadto, że środki pozyskane na zakup omawianego samochodu z Gminy Pysznica wynoszą 

300  000 złotych. Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł 

poinformowała, że z wnioskiem Wójta Gminy Pysznica o udzielenie pomocy finansowej dla Gminy 

Pysznica na  dofinansowanie zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej związany jest projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku, 

którego dotyczy punkt 20. Porządku 130. Posiedzenia Zarządu Powiatu. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad rozpatrzeniem wniosku Wójta Gminy Pysznica o udzielenie 

pomocy finansowej dla Gminy Pysznica na  dofinansowanie zadań z zakresu bezpieczeństwa 

publicznego i  ochrony przeciwpożarowej i nad udzieleniem pomocy finansowej dla  Gminy 

Pysznica w wysokości 50 000 złotych na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego 

dla  Ochotniczej Straży Pożarnej w Studzieńcu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Pysznica o udzielenie pomocy 

finansowej dla Gminy Pysznica na  dofinansowanie zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego 

i  ochrony przeciwpożarowej  i zadecydował o udzieleniu pomocy finansowej dla  Gminy Pysznica 

w  wysokości 50 000 złotych na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Studzieńcu.  

Ad. 19. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021 rok.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł omówiła projekt uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

na  2021  rok. Poinformowała, że Powiat Stalowowolski otrzymał od Gminy Stalowa Wola i Gminy 

Bojanów pomoc finansową  na zadanie własne powiatu w zakresie  promocji i ochrony zdrowia. 

Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że władze Powiatu Stalowowolskiego zamierzają przenieść 

Oddział Intensywnej Opieki Medycznej funkcjonujący w  ramach SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli do nowej lokalizacji (oddział nadal będzie częścią SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli). Dodał, że w związku z tym Powiatowi 

Stalowowolskiemu potrzebna będzie również pomoc finansowa z innych gmin. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na  2021  rok? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/867/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  



Ad. 20. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł poinformowała, że projekt 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku przewiduje udzielenie przez Powiat 

Stalowowolski pomocy finansowej w wysokości 65 000 złotych innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, w tym dla Gminy Zaklików w wysokości 15 000 złotych na dofinansowanie 

budowy budynku zaplecza klubu sportowego Czarni Lipa oraz dla Gminy  Pysznica w wysokości 

50 000 złotych na dofinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo- gaśniczego 

dla  OSP  Studzieniec. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/868/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2021 roku.  

Ad. 21. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego 

zabezpieczenie spłaty kredytu.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł poinformowała, że projekt 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty 

kredytu przewiduje wydłużenie poręczenia, które zostało już udzielone Przedsiębiorstwu 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna. Poinformowała, że zapisy wyżej 

wymienionego projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego przewidują udzielenie 

poręczenia stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu, który zaciąga  Przedsiębiorstwo 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna w Nadsańskim Banku 

Spółdzielczym w Stalowej Woli na lata 2021 – 2022 z przeznaczeniem na bieżące wydatki 

związane z zapewnieniem transportu zbiorowego na terenie powiatu. Pani Iwona Kozioł 

poinformowała również, że poręczenie, o którym mowa w wyżej wymienionym projekcie 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego wynosi 500 000 złotych. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 130/869/2021 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu.  

Ad. 22. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2021  -  2035  przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości Iwona Kozioł omówiła autopoprawki 

do  projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021  -  2035  przyjętego UZP Nr 127/848/2021 

z  20 maja 2021 roku. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie 

nad  przyjęciem autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021  -  2035  przyjętego 

UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego 

na  lata  2021  -  2035  przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

Ad. 23. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie 

do porządku obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

16  czerwca 2021 r. punktów:  

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu 

promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie 

stalowowolskim na lata 2021-2025”. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia 

realizacji projektu pn. „30 + Praca” współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program 

Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 

VII  Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych 

na  rynku pracy - projekty konkursowe. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na  2021 rok.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku.  



5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  

Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu.  

6. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2021  -  2035  przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek. Następnie Pan Starosta zarządził głosowanie 

nad  przyjęciem wniosku. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o 

wprowadzenie do porządku obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 

16  czerwca 2021 r. punktów:  

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia „Programu 

promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w powiecie stalowowolskim 

na lata 2021-2025”. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji 

projektu pn. „30 + Praca” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII  Regionalny Rynek Pracy Działanie 

7.1 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na  rynku pracy - projekty konkursowe. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na  2021 rok.  

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2021 roku.  

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, 

stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu.  

6. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2021  -  2035  przyjętego UZP Nr 127/848/2021 z 20 maja 2021 roku.  

Ad. 24. Przyjęcie Protokołu Nr 129/2021 z dnia 27 maja 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

Protokołu Nr 129/2021 z dnia 27 maja 2021 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Protokół Nr 129/2021 z dnia 27 maja 2021 r. został przyjęty.  



Ad. 25. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 26. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman 
 Janusz Zarzeczny 
 Starosta Stalowowolski 
  (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
 


